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Protokół Nr 284/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 14 września 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 10:45 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 
 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021r. poz. 2095 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Podjęcie decyzji w sprawie złożenia wniosków o dofinansowanie zadań z zakresu 

poprawy bezpieczeństwa ruchu na przejściach dla pieszych w ramach rządowego 

„Programu ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań RAZEM 

BEZPIECZNIEJ im. Władysława Stasiaka na lata 2022-2024”. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia. 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 3 

Podjęcie decyzji w sprawie złożenia wniosków o dofinansowanie zadań z zakresu 

poprawy bezpieczeństwa ruchu na przejściach dla pieszych w ramach rządowego 

„Programu ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań RAZEM 

BEZPIECZNIEJ im. Władysława Stasiaka na lata 2022-2024”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2  do protokołu). 
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Robert  Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazał że w dniu 7 września 2022 r. Wojewoda Zachodniopomorski poinformował  

o ogłoszeniu naboru wniosków na dofinansowanie zadań z zakresu poprawy bezpieczeństwa 

pn. „Wzmocnienie bezpieczeństwa w miejscach publicznych, ze szczególnym 

uwzględnieniem tworzenia lokalnych systemów bezpieczeństwa” z celem pn. „Bezpieczne 

przejścia dla pieszych”. Zwrócił uwagę na późny termin ogłoszenia naboru wniosków. 

Założeniem programu jest budowa/modernizacja/doposażenie przejść dla pieszych  

w miejscach niebezpiecznych. Program przewiduje możliwość otrzymania dofinansowania do 

wysokości 100.000,00 zł. Samorząd może złożyć kilka wniosków do jednego naboru.  

Wydział Dróg przygotował projekty trzech zadań, o których dofinansowanie realizacji można 

się ubiegać, tj.: 

Zadanie 1. „Poprawa bezpieczeństwa pieszych uczestników ruchu drogowego na drodze 

powiatowej nr 2161Z w ciągu ulic Łużyckiej, Ogrodowej i Celnej w Myśliborzu” w ramach 

którego przewiduje się wykonanie doświetlenia 10 przejść dla pieszych, wymianę 

oznakowania oraz budowę radarowego wyświetlacza prędkości na ulicy Celnej w Myśliborzu. 

Szacunkowa wartość zadania: 286.340,00 zł. 

Zadanie 2. „Poprawa bezpieczeństwa pieszych uczestników ruchu drogowego na drodze 

powiatowej nr 1576Z w ciągu ulicy Szosowej w miejscowości Barlinek i drodze powiatowej 

nr 2111Z w ciągu ulicy Myśliborskiej w miejscowości Moczkowo” w ramach którego 

przewiduje się wykonanie doświetlenia 9 przejść dla pieszych, wymianę oznakowania oraz 

budowę radarowego wyświetlacza prędkości na ulicy Myśliborskiej w Moczkowie. 

Szacunkowa wartość zadania: 264.706,00 zł. 

Zadanie 3. „Poprawa bezpieczeństwa pieszych uczestników ruchu drogowego na drodze 

powiatowej nr 2136Z na odcinku Dębno-Boleszkowice” w ramach którego przewiduje się 

wykonanie doświetlenia 12 przejść dla pieszych, wymianę oznakowania oraz budowę 

radarowego wyświetlacza prędkości na ulicy Chojeńskiej w Dębnie. Szacunkowa wartość 

zadania: 339.608,00 zł. 

Dla każdego z w/w zadań można ubiegać się o przyznanie dotacji do wysokości 100.000,00 zł 

na ich realizację. 

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra  
Zapytał, czy są jakieś inne ograniczenia? Jakie warunki muszą być spełnione? 

 

Robert  Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Odpowiedział że, musi być sporządzony projekt techniczny ze wszystkimi uzgodnieniami, 

pozwoleniami. Wykonawca musi być wybrany zgodnie z ustawą o zamówieniach publicznych oraz 

zadanie musi być rozpoczęte  i zakończone w danym roku kalendarzowym.  Nie możemy przechodzić 

z zadaniami na lata następne. W jednym roku kalendarzowym zadanie musi być wykonane. 

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra  

Zapytał, ile Powiat Myśliborski ma  wykonanych takich dokumentacji technicznych?  

 

Robert  Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że na obecną chwilę nie mamy żadnego projektu technicznego. 

Dotychczasowe projekty, które wykonywane były przez Powiat nie zakładały modernizacji 

 i wyposażenia przejść dla pieszych. Te projekty, które bieżąco zlecamy, mają już w swoim 

zakresie doświetlenia przejść dla pieszych. Na ten rok, nie ma gotowej dokumentacji, którą 

można przedstawić. Przekazał, że w przyszłym roku było by to możliwe. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 
Zarekomendowała, złożenie przedmiotowych wniosków, pomimo że nie spełniamy jednego  

z kryteriów, dotyczącego realizacji zadania w tym roku. Patrząc na to, że koordynatorem tego 

zadania jest Wydział Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego w Zachodniopomorskim 

Urzędzie Wojewódzkim w Szczecinie. Przekazała że, warto złożyć wnioski i pokazać, że 
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takie są potrzeby i czas realizacji jest dłuższy niż przewiduje ten program. Zwróciła uwagę, że 

przedstawione propozycje są bardzo dobre i obejmują długie ciągi kluczowych dróg. 

Zarekomendowała złożenie wniosków wiedząc, że są małe szanse na ich przyjęcie, gdyż 

może to stanowić sygnał dla wydziału zajmującego się bezpieczeństwem, w przyszłym roku, 

prawdopodobnie nabór wniosków zostanie ponownie ogłoszony i możemy się do niego 

przygotować szukając partnerów po stronie gmin.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel  

Zwrócił uwagę, że nawet posiadając dokumentacje techniczne, zadanie byłoby ciężkie do 

wykonania, jednak wnioski powinny być złożone. 

 

Członek Zarządu - Wioletta Drzewińska  

Przekazała, że jest za złożeniem wniosków o dofinansowanie. 

 

Robert  Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że wykonawcy wskazują, iż terminy oczekiwania na materiały ok. 2 miesiące. 

Nawet gdybyśmy dokonali wyboru wykonawcy nie byłby on w stanie wykonać zadania do 

końca roku, zwłaszcza że byłby to okres zimowy. Dlatego, jest zdziwiony terminem 

ogłoszenia naboru wniosków. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 
Przekazała, że właśnie dlatego należy złożyć wnioski, aby zasygnalizować trudności 

związane ze zbyt krótkim terminem realizacji zadań. Będzie to sygnał od samorządu, aby 

dokonać zmian. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie wniosków o dofinansowanie.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad.4 

Spraw różnych nie poruszono. 

 

Ad. 5  

Zakończenie posiedzenia. 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 11.00 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny  Specjalista w Biurze BO 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 
 


